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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie remontu nawierzchni ul. Dębickiej. 
 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 Rada Osiedla Krzesiny - Pokrzywno - Garaszewo zaplanowała środki finansowe na remont 
nawierzchni ul. Dębickiej. Na ten cel rada osiedla przeznaczyła wszystkie środki, jakie ma do dyspozycji  
na przebudowę dróg lokalnych. Istnieje jednak ryzyko, że pomimo zabezpieczenia wszystkich naliczonych 
środków na ten cel, ulicy Dębickiej nie uda się wyremontować w całości.  
 W związku z powyższym, mając na uwadze apele mieszkańców oraz duży ruch na w/w ulicy wnioskuję 
o zabezpieczenie środków finansowych niezbędnych do kompleksowego wyremontowania nawierzchni  
ul. Dębickiej (uzupełnienie brakujących środków, tak aby była możliwość realizacji całego zadania).  
W przypadku, gdy kwota byłaby zbyt wysoka proponuję rozważenie podzielenia zadania na dwa etapy:  
ze środków rady osiedla w roku 2025 oraz ze środków ZDM w 2026. 
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